
 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΑΡΧΗ ΔΙΑΣΦΑΛΙΣΗΣ ΤΟΥ ΑΠΟΡΡΗΤΟΥ ΤΩΝ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΩΝ 
 

 

1 
 

 

Μαρούσι, 24 Νοεμβρίου 2021 

 

Χαιρετισμός του Αντιπροέδρου της ΑΔΑΕ Μιχ. Σακκά στο 

1ο LawTech - Regulation & Compliance Summit 2021 

 

 

Κύριε Πρόεδρε της Οργανωτικής Επιτροπής, 

Κυρίες και Κύριοι Σύνεδροι, 

 

Χαιρετίζω το ενδιαφέρον και επίκαιρο Συνέδριό σας εκ μέρους της Αρχής 

Διασφάλισης του Απορρήτου των Επικοινωνιών και σας εύχομαι καλή επιτυχία. 

 

Η ΑΔΑΕ είναι  ανεξάρτητη Συνταγματική Αρχή που κύριο σκοπό έχει να διασφαλίζει 

το απόρρητο των κάθε είδους επικοινωνιών, συνδυάζοντας και ακολουθώντας τις 

τεχνολογικές εξελίξεις με κανονιστικές ρυθμίσεις. 

 

Οι ραγδαίες εξελίξεις στον τεχνολογικό τομέα σε παγκόσμιο επίπεδο, οι ψηφιακοί 

μετασχηματισμοί και η συνεχιζόμενη αύξηση των πάσης φύσεως δεδομένων, 

αναδεικνύουν τον αναγκαστικό και απαραίτητο συνδυασμό της Νομικής και της 

Τεχνολογίας για την αντιμετώπιση μιας σειράς από εξελισσόμενες προκλήσεις και 

κινδύνους που αναδύονται. 

 

Η επικοινωνία machine to machine, οι αναπτυσσόμενες εφαρμογές του 5G, του 

Βlockchain, του Διαδικτύου των Πραγμάτων, των Big Data και οι εξελισσόμενες 

τεχνολογίες Τεχνητής Νοημοσύνης, είναι μερικές παράμετροι του συντελούμενου 
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μετασχηματισμού στις κοινωνικοοικονομικές συνθήκες, οι οποίες αλλάζουν συνεχώς 

και ταχύτατα. 

 

Συγχρόνως, οι Κανονισμοί GDPR και Ε-privacy και η Οδηγία NIS, που καθυστέρησαν 

να ολοκληρωθούν (λόγω διαφόρων παρεμβάσεων επιχειρηματικών, γραφειοκρατικών, 

πολιτικών), δημιουργούν νέο περιβάλλον με πολυπαραγοντικές προσεγγίσεις. 

 

Προκύπτει λοιπόν ότι, οι νέες πραγματικότητες απαιτούν την άμεση κι εποικοδομητική 

συνεργασία της Νομικής Επιστήμης του Δικαίου και των Τεχνολογικών Επιστημών, 

ώστε να εξασφαλίζεται η απρόσκοπτη και ορθολογική λειτουργία στις νέες συνθήκες. 

Και ασφαλώς, με ταυτοχρονισμένη λειτουργία των δύο πλευρών, τόσο στο νομοθετικό, 

κανονιστικό όσο και στο ρυθμιστικό πλαίσιο εντός της χώρας αλλά και σε διεθνές 

επίπεδο. 

 

Καλή συνέχεια και καλή επιτυχία στο Συνέδριό σας. 

Ευχαριστώ. 

Μιχάλης Σακκάς 

Αντιπρόεδρος ΑΔΑΕ 

 

        

 

 

 

 


